
Referat. 
 

Emne Skolebestyrelsesmøde Nr.  03-2017/18 

Sted Hotherskolens kantine/personalerum Mødedato 
30. november 

2017 

Deltagere 

Afbud 

SB-medlemmer 

Irene, Martin, elev 
Kl. 18.00 – 20.30 

Info: SIA, BU Mødeleder Mie 

Mødet begynder med julefrokost i kantinen. Herefter rundvisning i Indskolingen med den nye 

børnehave samt SFO1. 

 

Dagsorden Punkt Ansvar  
A. Kommentar til referat Kommentar: 

Rettelser og kommentar til seneste 

referat. 

  

Ingen 

1. Trivselsundersøgelse Rapporter for skoleåret 2016/17 til 

drøftelse. 

4 bilag 

RT  

RT orienterer. Lokalt MED har besluttet ikke at arbejde videre med rapporten, set i lyset af tidlige-

re afholdt emneuge om trivsel. Desuden igangsættes ny trivselsundersøgelse igen til januar 2018. 

SFOén ønsker ligeledes at gennemføre en trivselsundersøgelse, men vi har endnu ikke kunnet finde 

en skabelon til trivselsundersøgelse til SFO. 

2. Lejrskole Forslag til genindførelse af lejrsko-

le. 

1 bilag 

FS  

FS orienterer om bilag, og fortæller om MED og personalets holdning. Skolens anbefaling er obli-

gatorisk lejrskole på 7./8. årgang, men ikke på 4. årgang, hvor skolen opfordrer til hyttetur arran-

geret af forældre evt. med lærerdeltagelse i skoletiden. SB støtter op om forslaget, og hermed gen-

indføres lejrskole på 7./8. årgang det kommende skoleår 2018/19 

3. Klassekvotient Drøftelse af årgange/klasser med 

lavt elevtal. 

Udsat fra SB-møde den 29. august 

2017. 

1 bilag (elevtal pr. 23. november 

2017). 

Forældr. 

repr. 

 

Udsættes til næste møde. 

4. Økonomi 2 bilag: 

-Status pr. 31. oktober 2017  

-Bemærkninger til budget og for-

brug. 

FS  

FS orienterer om det forventede årsresultat på skolen, SFO og dagskolen. Vi forventer ikke at sko-

len og SFO’s  evt overskud skal bruges til at dække forventede underskud på Dagskolen. 

5. Sygefravær Sygefravær oktober 2014-oktober 

2017.  

1 bilag 

RT  

RT orienterer om sygefravær. Pæne tal på skole og SFO, mens Dagskolen har været ramt af flere 



langtidssygemeldinger. SB bemærker positivt at SFO er gået ned i fraværsprocent. 

6. Meddelelser:     

 a) SB Formand Orientering: 

-Siden sidst m.m. 

-Egenbetaling til emneuge. 

MK  

Formanden har fået henvendelse fra forældre omkring forældresponsorat til motionsdagen. Nega-

tivt da det kan presse forældre. SB lægger op til at der kigges på sponserløbsmodellen. 

 b) Ledelsen Orientering: 

Siden sidst m.m. 

2 bilag 

-Nyt fra ledelsen 

-Besøgsrapport fra Arbejdstilsynets 

tilsyn. 

RT/FS/IB  

Se bilag. 

 c) Medarbejdere Orientering: 

Siden sidst m.m. 

LE/BMO  

Skolen: Ingen bemærkninger 

SFO: ønske om budget til ind/ud flytning i forbindelse med børnehave/SFO projektet. 

 d) Elevråd Orientering: 

Siden sidst m.m. 

  

Ikke tilstede pga. rejse med international skole. 

7. Eventuelt.    

Thomas er sammen med Louise Turner i gang med at udfærdige trafikpolitik. 

Tine fortæller at der tages initiativ til fællesmøde mellem de tre SB om trafikforhold omkring sko-

lerne. 

RT orienterer om afskedigelse i SFO’en. 

 


